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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i

Orbán Viktor miniszterelnöknek

„Milyen utasításokat kap Magyarországa vörös telefonon?” címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Úgy tűnik а történelem ismétli önmagát : А magyar választópolgárok és adófizetők már megint az
orosz sajtóból kénytelenek megtudni, hogy Ön а fejük felett, titokban egyeztet Putyin elnökr ő l az
ország energiaellátásáról, а Déli Áramlat-projekt befuccsolása utáni helyzet kezelésérő l . Еz а már-
már szokássá váló gyakorlat méltatlan egy demokratikus ország vezetéséhez : azt tükrözi, hogy Ön
nem partnernek, hanem alattvalónak tekinti Magyarország polgárait .

Természetesen tisztában vagyunk vele, hogy más európai országokban is el őfordulnak
telefonbeszélgetések а választott vezetők és ez egyik legnagyobb európai gáze хportőrnek számító
Oroszország illetékesei között, ám ezeket csak Magyarország kormányfője tekinti magánügynek,
máshol mindig tájékoztatják róla а parlamentet, és a legérintettebbeket, vagyis а közvéleményt .

Mint az utóbbi időben kiderült, а putyini Oroszország kifejezetten megbízhatatlan partnerne k
számít аг energiakereskedelemben, hiszen például а Déli Áramlatból történő kihátrálásról még az
olyan csatlós-szintű partnerekkel sem konzultált, mint amilyenné аг Orbán-kabinet
Magyarországot az utóbbi hónapokban degradálta . Erre, illetve а fentiekre való tekintettel kérem ,
hogy szíveskedjék tájékoztatnia következőkrő l :
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• Mirő l folytatott megbeszéléseket Putyin elnökkel december 7-én, és mi le tt ezeknek а
tárgyalásoknak az eredménye ?

• Mi változik Magyarország energiastratégiájában а Déli Áramlat becsődölése után ?
• Felmerült-e már Önökben annak a lehetősége, hogy ha az eddigieknél nagyobb teret

engednének а megújuló energiaforrásoknak, akkor Oroszországnak és a z
energiaimportnak is kevésbé lennénk kiszolgáltatva, mint eddig ?

Budapest, 2014 . december 8 .

Tisztelettel :

Dr . Szélernade tt

országgyű lési képviselő (LMP)
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